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De Voorzet  
  

Het nieuwe jaar is inmiddels al weer meer dan een maand bezig. Ook de activiteiten voor 
het waterschap zijn daarmee weer opgestart. De eerste cyclus zit er op, op de Algemeen 
Bestuursvergadering van 19 februari na, op moment van schrijven van mijn voorzet op. 

In deze cyclus veel informatie momenten bij de diverse commissies (zie verderop in deze 
nieuwsbrief) en misschien wel het belangrijkste onderwerp, het vaststellen van de 
profielschets voor de nieuwe Dijkgraaf. 
Doormiddel van een schijfsessie met alle partijen zijn we tot een compacte maar wel 
goede profielschets gekomen en hopelijk lukt het hiermee een goede nieuwe dijkgraaf te 
vinden, die daadkrachtig is en ook het bestuur meer in zijn kracht zet. We wensen in 
ieder geval de vertrouwenscommissie erg veel succes toe de komende periode. 

 

Naast deze nieuwsbrief hebben we ook een actuele website waarin u ook de inzet 
tijdens commissies en AB vergaderingen kunt teruglezen. Deels betreft dat dezelfde 
tekst, soms met enige aanpassingen, die u ook in de nieuwsbrief terugvindt, maar tevens 
zetten we daarbij de link naar de vergaderingen waar u alle stukken kunt lezen, maar ook 
de vergaderingen kunt terug zien, zodat u zich dus volledig op te hoogte kunt stellen van 
hetgeen in de vergaderingen van het Algemeen Bestuur (AB) gebeurt. 

 

Belangrijk nieuws was er ook deze week over de toestand van onze wateren in 
Nederland. Onder andere Nu.nl berichte over het feit dat Nederland een fikse tik op de 
vingers heeft gekregen over de kwaliteit van ons water. Helder is volgens hun artikel dat 
we de KRW (Kader Richtlijn Water) in 2027 niet gaan halen. In 2027 moeten immers alle 
Europese landen aan de richtlijn voldoen. Nu is dat niet direct een verrassing, want 
helaas zien we ook in ons waterschap dat er nog veel moet gebeuren willen we de sloten 
en rivieren schoon hebben. De Europese commissie concludeert in haar rapport, dat de 
kwaliteit van ons oppervlakte water, erg onder druk staat en dat heeft natuurlijk de 
nodige gevolgen. Niet alleen voor natuur en biodiversiteit, maar ook voor ons 

drinkwater, zeker daar waar drinkwaterbedrijven het drinkwater uit het oppervlakte 
water moet halen. Maar uiteindelijk kan het vervuilde water natuurlijk ook doordringen 
naar de diepere grondwaterlagen en zo dus ook het drinkwater in de bodem bereiken. 
Zorgelijke stoffen in het water zijn diverse chemische stoffen zoals PFAS, maar we zien 
helaas ook veel dat er te veel stikstof in het water verdwijnt en in Nederland zelfs meer 
dan gemiddeld in Europese landen. Grotendeels (de helft) komt van de agrarische sector 
en dus ook voor het water is het van belang dat we de stikstof problematiek voortvarend 
aanpakken. 
Maar ook medicijnresten en restanten van drugsgebruik en drugsafval hebben een 
negatieve invloed op de kwaliteit van ons water. Het wordt voor de waterschappen ook 
steeds lastiger die stoffen in de zuivering uit het water te krijgen. Wij kunnen het niet 
alleen. 

Dus een goede samenwerking tussen de overheden, maar ook met industrie en 
agrarische sector hebben we nodig om grotere stappen te zetten naar schoon water. 
Ook inwoners van ons gebied kunnen hierbij een handje helpen. Medicijngebruik is vaak 
nodig in verband met gezondheidsproblemen, maar niet altijd in die hoeveelheden die 
nu via de toilet en douche in ons rioolwater verdwijnt. Denk daarom altijd goed na, of 
dat zalfje tegen spierpijn echt nodig is, of je altijd pijnstillers als paracetamol etc. nodig 
hebt, of dat het minder kan. En spoel overgebleven medicijnresten niet weg via het 
toilet, maar breng die terug naar apotheek of lever die in bij de 
milieustraat, zodat deze niet in het water komen. Spoel ook 
geen zaken als verf, of andere stoffen in ons riool, want dat 
moeten we allemaal zuiveren en de kosten stijgen daarmee 
enorm. Als we samen ons wat meer inzetten dan komen we 
steeds een stap verder. Help ons en doe mee. 

 

Ron Dujardin, fractievoorzitter Water Natuurlijk Brabantse 
Delta.  
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De agenda breed fractieberaad d.d. 13 

december 2024, 15.00 tot 17.00 uur 
 

Op het kantoor van het waterschap Brabantse Delta Bouvignelaan 5 Breda. 

 

Agenda 

1.  Opening  
2.  Vaststelling van de agenda  
3.  Mededelingen  
4.  Verslag vergadering 13 december 2024  
4a  Actiepunten/uit verslag 13 december 2024  
4b  Artikelen en linken vanaf 13 december 2024  
5 15.30 uur  Gesprek met vertegenwoordiging Rekenkamer  
6.  Brabantse Delta Voorbespreken AB vergadering 19 

februari incl motie KRW  
6a  Terugblik commissies  
6b  Strategische planning/begroting 2026  
7a  Evaluatie 1e jaar WSBD fractie Water Natuurlijk  
7b  Evaluatie  
8.  Andere zaken  
9.  Kennismaken Steunfractie/ondersteuning en taak 

verdeling fractie/ondersteuning  
 

 

Deelnemers krijgen uitgebreide agenda van Gert Logt. Wil je graag de bijeenkomst 

bijwonen, meld je aan bij Gert, zodat je ook de volledige agenda kunt krijgen en je 

aangemeld ben bij de receptie. ( G.Logt@brabanntsedelta.nl)  

 

De hoogtepunten van de afgelopen periode 

 

Kort de punten uit de commissies van de afgelopen periode.  
 
Commissie Financiën, Bedrijfsvoering en Digitalisering 22 januari 2025 
Voortgang van ons nieuwe belastingstelsel (beeldvormend) 
Het nieuwe belastingstelsel gaat in per 2026 en het Waterschap bereidt zich daarop 
voor. De belangrijkste belastingen zijn de zuiveringsheffing (afvalwaterzuivering) en de 
watersysteemheffing (onderhoud en beheer dijken en watergangen). De kostentoedeling 
van de watersysteemheffing is wettelijk aangepast en er gaat meer bestuurlijke ruimte 
ontstaan om kosten toe te delen over de betalende categorieën ‘gebouwd’, 
‘ongebouwd’, ‘natuur’ en ingezetenen. De ingezetenen betalen het solidariteitsgedeelte 
op en de andere categorieën betalen samen het profijtgedeelte van de heffing. 
Gebiedskenmerken gaan een belangrijke rol spelen om tot de uiteindelijke verdeling te 
komen. Dit thema gaat in 2025 veel aandacht vragen. 
De algemene subsidieverordening 2025 
Deze gaf ons geen aanleiding tot het maken van grote opmerkingen. Het stuk is voor ons 
een hamerstuk. 
Zienswijze op begroting van het Waterschapshuis. 
Water Natuurlijk kon zich vinden in de zienswijze. een   
 
Commissie Bestuur, Strategie en Internationaal 29 januari 2025  
Op de agenda stond het nieuwe reglement van orde voor de commissies. Met de nieuwe 
werkwijze van het bestuur is het noodzakelijk ook een part reglement te hebben voor de 
commissies. Een klein werkgroepje met daarbij ook onze fractievoorzitter heeft op basis 
van eerdere opmerkingen ne de behandeling in de werkgroep nieuwe werkwijze een 
voorstel gedaan. Hierop kwamen toch nog enkele opmerkingen en verzoeken tot 
wijziging. Het werkgroepje heeft voorgesteld deze te verwerken in een gezamenlijk 
amendement met alle fractie zodat op 19 februari ingestemd kan worden met het RVO. 
Daarnaast werd gesproken over de evaluatie van de nieuwe opzet van de vergaderingen. 
Het parallel vergaderen wordt niet door alle fracties als prettig ervaren en men is van 

mailto:G.Logt@brabanntsedelta.nl
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mening dat dit toch anders moet. Ook vanwege het kostenaspect. Dit aspect moet 
verder uitgewerkt worden en komt dus terug op de agenda voor 19 februari 
De presentatie van de strategische agenda hebben we aandachtig gevolgd. We hebben 
net als enkele andere partijen wat opmerkingen gemaakt, maar over het algemeen zijn 
we content met wat er voor ligt. We willen we bij een volgende stand van zaken ook een 
tijdslijn en een voortgangsrapportage zien. Waar staan we nu, wat hebben we gedaan. 
Ook van de presentatie visie op communicatie hebben we kennis genomen. Belangrijk is 
dat we breed en in heldere taal communiceren met een ieder in ons gebied. Goed 
gebruik van lee (sociale) media is van belang en ook goed om ook het AB meer in beeld 
te brengen zodat inwoners ook AB leden meer gaan kennen en met hen in contact 
kunnen komen. 
 
Commissie Water en Ruimte en Gezond Water 29 januari 2025  
Ons grond- en oppervlaktewater gaan niet voldoen aan de wettelijke eisen gesteld in de 
KRW (Kader Richtlijn Water) voor 2027. Daarom komt het Waterschap met een 
ambitieus impulsprogramma. Echter gaat ook dit impulsprogramma ons niet op het 
wettelijk vereiste niveau brengen; er is simpelweg nog teveel te doen, door vele partijen 
en er moet meer naar vervuilingsbronnen gekeken worden in plaats van naar end of 
pipeline oplossingen. Daarom gaat Water Natuurlijk een concept-motie bespreken die 
mikt op een rol van het Waterschap als HOEDER van KRW, oproepend tot een sterkere 
(meer middelen), bredere (bv door scherpe ondersteuning van alle inliggende 
Gemeenten) en meer oorzakelijke (voorkom de veel te lichtvaardige toelating van 
bestrijdingsmiddelen) benadering.  
 
Commissie bestuur, Strategie en Internationalisering (extra) 5 februari 2025 
Er was een extra vergadering van de commissie ingelast in verband met een 
adviesrapport benoemingsprocedure voorzitter waterschap (dijkgraaf/watergraaf). In de 
vergadering hebben alle partijen aangegeven graag een stevige reactie in het AB van de 
Uni van waterschappen in te brengen. De partijen en ook Water Natuurlijk vindt het 
belangrijk dat deze procedure vooral een procedure van het Algemeen Bestuur is. Nu 
lijkt de rol van de Commissaris van de Koning erg stevig te worden gelijk aan de 

procedure van burgemeestersbenoemingen. Maar daar is ons AB geen voorstander van. 
Advies is goed, maar het AB bepaald hoe de procedure verloopt, welke ondersteuning zij 
nodig heeft en wil ook zicht hebben op alle sollicitanten. De Dijkgraaf en het DB zijn het 
daarmee eens en er komt een aanpassing in het AB van 19 februari. 
 
Commissie Water Veiligheid en vaarwegen 5 februari 2025 
Naast wat mededelingen van de portefeuillehouder stond een presentatie over de visie 
op crisismanagement op het programma. In de veranderende wereld ne met het 
veranderde klimaat lopen we steeds meer risico op calamiteiten zoals wateroverlast, 
maar denk ook aan cyberaanvallen op onze organisatie. Daarom is het van belang een 
goede visie en een goed werkplan te hebben om de in geval van crisis goed te kunnen 
handelen en anderzijds juist te kunnen voorkomen. Een heldere presentatie nam ons 
mee in de stappen die gezet zijn en worden genomen. Een van de belangrijke zaken is 
ook goede communicatie en goede samenwerking tussen overheden, inwoners en 
organisaties. Water Natuurlijk heeft gewezen op goede voorlichting samen met 
gemeenten over waterbewust zijn en tevens dat men moet zorgen dat zowel de visie als 
de plannen dynamisch zijn. 
Daarnaast stond de adviesaanvraag voor en krediet voor een trajectaanpak van een 
primaire dijk tussen het keizersveer en Waalwijk. Dit is noodzakelijk omdat de dijk niet 
volledig voldoet aan de uitgangspunten van het Hoog water Beschermings Programma, 
en water natuurlijk kan instemmen met het gevraagde krediet. 
 
 
 
Commissie Waterketen 5 februari 2025 
Deze commissie ging vooral over de RES (regionale Energie Strategie)- West Brabant  

Het was een interessante avond, goede presentaties. Het is belangrijk samen goed te 
werken aan een toekomstig bestendig energienetwerk. Ook het Waterschap heeft 
daarbij een taak. 

Water Natuurlijk heeft bij monde van burgerlid Kees de Jong het volgende meegegeven:  
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Extra aandacht gewenst voor de positie van het Waterschap  inzake 'water en bodem 
sturend'  

Gezien de complexiteit van het geheel, is toevoegen van een risicoparagraaf belangrijk. 
Je weet vrijwel zeker dat er allerlei onverwachte ontwikkelingen, groot en klein zullen 
zijn.  

Het is goed als er een AB-discussie is als de criteria voor de 3 verschillende soorten 
gebieden van water en bodem sturend verder uitgewerkt zijn . 

Tenslotte heeft Kees namens de fractie ook gevraagd of er, daar waar waterstof 
aftakkingen voor de industrie worden gemaakt, ook projecten met wijken zouden 
kunnen worden opgepakt. Hiervoor is echter weinig draagvlak binnen het Algemeen 
Bestuur.  

   

Aandachtspunt nog wel de REKS (hart van Brabant) zal niet op deze wijze in het AB 
gepresenteerd worden. De portefeuillehouder is hierbij wel betrokken. Wel goed als we 
op de hoogte blijven van de ontwikkelingen. 

 
 
Fractie Water Natuurlijk Brabantse Delta 

 
 

 

 

Inzet fractie water Natuurlijk bij extra AB 

vergadering van 5 februari 2025 
Deze extra vergadering van het Algemeen Bestuur stond geheel in teken van de 
profielschets voor de nieuwe dijkgraaf. In schrijfsessies hebben de fractievoorzitters 
onder begeleiding van bureau Necker de 
voor hen belangrijkste zaken aangegeven 
die in het profiel moeten staan. Voor 
Water natuurlijk is dat een daadkrachtige 
bestuurder, die werkt aan een stabiel en 
professioneel bestuur van het 
waterschap. Tevens het gezicht van ons 
waterschap naar inwoners, 
(natuur)organisaties, agrariërs en 
bedrijven. Die in staat is goede afspraken 
te maken met andere overheden in de 
strijd naar voldoende en schoon water en 
die ook staat voor gemaakt afspraken. 
Daarnaast bijdraagt dat het waterschap 
de hoeder is van de KRW (Kader Richtlijn 
Water). 

Het is een goede profiel schets geworden 
naar onze mening die goede bestuurders 
moet uitdagen om te solliciteren. We 
wachten in spanning de verdere procedure af. 
 

U kunt de vacature vinden op www.nieuwedijkgraafbrabantsedelta.nl, vergezeld door 
informatie over uw waterschap. 

 

 

http://www.nieuwedijkgraafbrabantsedelta.nl/
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Inzet fractie Water Natuurlijk bij AB 

vergadering 18 december 2024. 
De vergadering begon met de installatie van een nieuw AB lid voor het CDA ter 
vervanging van Alwijn ten Cate die wethouder is geworden. tevens werd ook een nieuw 
burgerlid benoemd voor het CDA. Beide wensen we natuurlijk veel succes en een 
prettige samenwerking toe. 

Bespreekpunt was de kosten toedelingsverordening 2026. In de commissievergadering 
(zie verslag daarvan eerder op deze pagina) was water natuurlijk al akkoord gegaan, 
enkele partijen hadden nog een vraag of opmerking, maar uiteindelijk is het AB akkoord 
gegaan met het voorliggend voorstel. de portefeuillehouder gaf ook aan, dat er in het 
eerste kwartaal 2025 een beeldvormend overleg zal plaatsvinden over de stappen die 
gezet gaan worden ook in licht van het nieuwe belastingstelsel. 

Ook het agendastuk Srijpen/de Berk kwam nog als bespreekpunt aan de orde, Er was bij 
een enkele partij nog een vraag blijven hangen. de portefeuillehouder heeft een en 
ander verduidelijkt waarmee het AB kon instemmen met het stuk,. water natuurlijk had 
dit al in de commissievergadering aangegeven. 

Tenslotte waren er nog een vijftal moties vreemd aan de orde. 

De moties gaven allen enige discussies, waarbij uiteindelijk vier moties niet werden 
ingediend dan wel aangehouden werden. Water natuurlijk kon deze moties ook niet 
ondersteunen. 

de vijfde motie betreffende een goede informatievoorziening en vroegtijdig naar het AB 
bij belangrijke projecten konden we wel ondersteunen en die is ook uiteindelijk 
aangenomen. Wel ter ondersteuning van de toezegging vanuit het DB. 

De moties en andere stukken als de vergadering is terug te vinden op de site van het 
waterschap. 

 

 

Kort verslag van vergadering van Water 

Natuurlijk BD van 15 november 2024 
(het volledige en uitgebreide verslag gaat naar de aanwezige deelnemers en is op te 
vragen bij de secretaris Gert Logt) 

1. Opening. 

Bij afwezigheid van Ron opent Gert de vergadering 

2. Vaststelling agenda 

3. Mededelingen 

Ron en Karin zijn vanwege andere verplichtingen afwezig 

Joep geeft terugkoppeling van bespreking strategie. Tijdens Regionale ALV is 

strategie aan de orde geweest. Joep heeft een en ander toegelicht tijdens deze 

vergadering.  

4. Verslag vergadering 15 november 2024 
met dank aan de secretaris vastgesteld 

5. Vergadering Algemeen bestuursvergadering 18 december 
Enige bespreekpunt is de uitgangspuntennotitie kostenverdelingsverordening. 
Het betreft hier uitgangspunten. In commissie hadden enkele fracties moeite 
met de formulering en op voorhand mogelijke uitsluiting. Maar dat zijn 
uitgangspunten als basis waarop in het proces verder overgesproken wordt. 
Enkele fracties willen een klankbordgroep. Water Natuurlijk opteert voor 
commissie en AB breed mee te nemen en kan ook voldoende diepgang hebben. 
Uitgangspunt is wel need to know in plaats nice to know en hoofdlijnen.  
BBB heeft mogelijk een motie aangekondigd los van de agenda, dus vreemd aan 
de orde met als titel: Motie haalbare Nederlandse normen bij de ecologische 
maatlatten van de Kader Richtlijn Water (KRW). Onze fractie is niet positief over 
de motie en zal als deze wordt ingebracht deze niet steunen. 
daarnaast wordt kort terug geblikt op de inzet en verloop van de commissies 
afgelopen periode. Die staan in de nieuwsbrief van december 2024. 
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ook is besproken het voorstel van Joep om te komen tot een motie: 
waterschappen de hoeder van de KRW. Joep ligt dit toe en we proberen deze in 
de Algemeen bestuursvergadering van 19 februari in te dienen. 

6. Evaluatie 1e jaar Fractie Water natuurlijk in Brabantse Delta 
Deze is al eerder besproken en de follow up is door Joep en aangevuld door Ron 
gemaakt. Afspraak is dat we elke vergadering nalopen hoe de stand van zaken is 
met betrekking tot de door ons te bereiken doelen. 

7. Andere zaken door leden aangeleverd. 
Deze waren er dit keer niet. 

8. Verenigingsaspecten 
is al deels bij de mededelingen aan de orde geweest er zijn geen verdere 
bijzonderheden voor deze vergadering. 

9. Rondvraag. 
Mark te Pas stelt vraag over klepelen/maaibeheer. In commissie water, ruimte 
en gezond water 27 november is de gedragscode maaibestek (beeldvormend) 
besproken. Bij 5b ook besproken. Meer informatie is terug te vinden bij deze 
commissie:  
klepelen: (gedragscode maaibestek). Klepelen en laten liggen geeft rijkere grond 
en daardoor minder biodiversiteit. Unie van waterschap gaat samenwerking met 
Vlinderstichting om te kijken of klepelen toch niet gunstiger is twee keer per jaar 
in plaats van vaker maaien en opruimen. Vooralsnog is klepelen niet toegestaan 
tenzij er redenen zijn zoals veiligheid.  

Verslag Gert Logt. 

 

Foto Hiernaast is de Zwartebergse molen te Etten-Leur, eigendom van het waterschap. 
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Vergaderdata  en 2025 
Fractie breed beraad 
2025: Vrijdag 14 februari, 11 april, 20 juni, 12 september,31 oktober en 12 
december van 15.00 uur tot 17.00 uur. 
 
De brede fractieberaden zijn ter voorbereiding van de vergadering van het AB. Daarnaast 
bespreken we verenigingszaken en hebben we soms gasten die een presentatie geven, 
of met ons in gesprek willen. Leden en belangstellenden zijn altijd welkom. Wel graag 
even aanmelden bij onze secretaris Gert Logt (g.logt@brabantsedelta.nl), geven wij het 
door aan de receptie. 

De vergaderingen vinden plaats in het kantoor van waterschap Brabantse Delta, 
Bouvignelaan 5 te Breda. Digitaal aansluiten bij de vergadering, meld je bij de secretaris 
voor de link van MSteams. 
Er is voldoende parkeergelegenheid. Graag melden bij de receptie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fractie klein beraad (digitaal) 
2025: vrijdag 12,24 en 31 januari, 14, 21 en 28 maart, 23,30 mei en 6 juni, 15, 22 
en 29 augustus, 26 september, 3 en 10 oktober, 14, 21 en 28 november 2025. 

Van 16.30-17.30 digitaal. 

 
Ter voorbereiding van de commissie vergadering vergadert de fractie in de week 
daarvoor digitaal om de inzet in de commissies af te stemmen. In principe doen we dat 
met de fractieleden, maar indien iemand naar aanleiding van de agenda, die altijd op de 
site van het waterschap is te vinden, iets wil meegeven aan de fractie kan dat natuurlijk 
altijd. Meldt je dan even aan bij Gert Logt onze secretaris ( g.logt@brabantsedelta.nl ) 

Voor vergaderingen en agenda’s: https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/   

 

Alle vergaderingen van het Algemeen Bestuur en de commissies zijn altijd live te volgen 
en terug te kijken via de site van het waterschap: 
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/  

 

mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
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Contactgegevens 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Water Natuurlijk Brabantse Delta vindt u op de volgende sociale media: 
 

Facebook:  https://www.facebook.com/WaternatuurlijkBrabantseDelta  

Twitter :  https://twitter.com/WaterNatuurBD   

Instagram : https://www.instagram.com/waternatuurlijkbd/  

LinkedIn : https://www.linkedin.com/company/water-natuurlijk-brabantse-delta  

Youtube : https://www.youtube.com/channel/UC6OZfs3cExfQKo9Out3ab7Q  
Bleusky: https://bsky.app/profile/did:plc:esm4gplzqja62z3ywl6wexnz  

 

Website :  https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta  

    

Leden Algemeen Bestuur en burgerleden 

 

Ron Dujardin 06-21853490 r.dujardin@brabantsedelta.nl  AB Lid/fractievoorzitter  

Gert Logt 06-41464207 g.logt@brabantsedelta.nl   AB lid/fractiesecretaris 

Karin van den Berg 06-39585827 k.van.den.berg@brabantsedelta.nl  DB lid 

Joep Rooijmans 06-20396255 j.rooijmans@brabantsedelta.nl  burgerlid 

Kees de Jong 06-51091458 k.de.jong@brabantsedelta.nl  burgerlid 
 

Fractie Water Natuurlijk BD Postadres fractie  

   info.waternatuurlijk.bd@gmail.com  

https://www.facebook.com/WaternatuurlijkBrabantseDelta
https://twitter.com/WaterNatuurBD
https://www.instagram.com/waternatuurlijkbd/
https://www.linkedin.com/company/water-natuurlijk-brabantse-delta
https://www.youtube.com/channel/UC6OZfs3cExfQKo9Out3ab7Q
https://bsky.app/profile/did:plc:esm4gplzqja62z3ywl6wexnz
https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
mailto:r.dujardin@brabantsedelta.nl
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mailto:k.van.den.berg@brabantsedelta.nl
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